

Company Endress+Hauser SE+Co. KG, Hauptstrasse 1, 79689 Maulburg

erklärt als Hersteller, dass die „prozessberührten Materialien“ des Produkts
being the manufacturer, declares that the “process-wetted parts“ of the products

Product **Soliphant M**
FTM50, FTM51

Werkstoffgruppe <i>Material group</i>	Werkstoff <i>Material</i>	Verkaufsgruppe <i>Order codes</i>	Prozess-Kontakt Teile <i>Process contact parts</i>
Metalle/ <i>Metals</i>	1.4404, 1.4435 316L ¹⁾	020= AF, AG, AH, AR, BS, BT, B3, GG, GJ, GK, GX, KF, KG, KH, TD	Prozessanschluss und Verlängerungsrohr <i>Process connection and extension pipe</i>
Metalle/ <i>Metals</i>	1.4404, 1.4435 316L ¹⁾	030= 2, 5, 7, 8	Schwinggabel <i>Tuning fork</i>

folgenden Europäischen Verordnungen entsprechen:
are in conformity with following European Regulations:

Regulations Verordnung (EG) Nr. 1935/2004 über Materialien und Gegenstände, die dazu bestimmt sind, mit
Lebensmitteln in Berührung zu kommen.
Regulation (EC) No. 1935/2004, on materials and articles intended to come into contact with foodstuff.

Verordnung (EG) Nr. 2023/2006 über die gute Herstellungspraxis für Materialien und Gegenstände, die
dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen.
*Regulation (EC) No. 2023/2006 on good manufacturing practice for materials and articles intended to come
into contact with food.*

¹⁾erfüllt mindestens den Council of Europe - EDQM Guide “metals and alloys used in food contact
materials and articles -2nd edition (2024)”
¹⁾*meet at least the EDQM guide from the Council of Europe for metals and alloys used in food contact
materials and articles -2nd edition (2024).*
EDQM = European Directorate for the Quality of Medicines & HealthCare

Dieses Produkt unterliegt nicht dem Geltungsbereich der Verordnung (EU) Nr. 10/2011 über Materialien
und Gegenstände aus Kunststoff, die dazu bestimmt sind, mit Lebensmitteln in Berührung zu kommen.
Die „prozess-berührten Materialien“ der Produkte bestehen ausschließlich aus Metall.

*This product is not in the scope of the regulation (EU) No. 10/2011 on plastic materials and articles
intended to come into contact with food. The “process-contact materials“ of the products are metal only.*

Diese Erklärung bezieht sich auf die Übereinstimmung der genannten Materialien mit den genannten Regularien. Eine darüberhinausgehende Eignung der Produkte für einen bestimmten Einsatzzweck kann hieraus nicht abgeleitet werden.

This declaration refers to the compliance of the mentioned materials with the listed regulations. No further suitability of the products for a specific purpose can be derived from this.

Maulburg, 2026-03-18
Endress+Hauser SE+Co. KG

i.V. Thorsten Springmann
Dept. Manager R&D Devices – Level Limit

i.V. Stefan Jäger
Dept. Manager R&D Quality Management/FSM